



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM
HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: Units 9-11, 6/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 B 座 6 樓 9-11 室



傳媒參考資料
Press Materials

採訪邀請 (提示)

香港民研今日舉行「重用網購包裝」及「超市新鮮蔬果包裝」 調查新聞發佈會暨小型政策論壇

香港民意研究所 (香港民研)將於 今日 (7 月 8 日)下午舉行「我們香港人計劃」與「低碳想創坊 - 青年氣候倡議培訓計劃」合辦有關「重用網購包裝」及「超市新鮮蔬果包裝」調查發佈會暨第五十九次小型政策論壇。是次發佈會將會分為兩部分，詳情如下，歡迎傳媒派員採訪：

日期： 2022 年 7 月 8 日 (星期五)
地點： 黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 B 座 5 樓 7 室「香港民研會議中心」
時間： 下午 2 時 30 分

第一部分：重用網購包裝

講者： Packular 循環包裝倡議小組成員 龍禮婧
Packular 循環包裝倡議小組成員 勞朗晴
評論嘉賓： 立法會環境事務委員會成員 張欣宇

第二部分：超市新鮮蔬果包裝

講者： Re-market 倡議小組成員 陳曉晴
Re-market 倡議小組成員 張欣羚
Re-market 倡議小組成員 程子欣
Re-market 倡議小組成員 蔡文浩
Re-market 倡議小組成員 黃梓坤

如果記者希望透過 Zoom 網上參加發佈會並發問，請點擊 <https://zoom.us/j/92925996764?pwd=aE5VakF5TjcyMzdJSTFDZ01ReGlaUT09> 及細閱本文附錄。不打算發問者可以觀看 Facebook 和 YouTube 直播，後者網址為 <https://www.youtube.com/c/香港民意研究計劃HKPOP>。另外，亦歡迎傳媒以 WhatsApp 6641-2363 聯絡民研以取得加入「香港民意研究所傳媒群組」的連結。所有新聞資料將在新聞發佈會開始後隨即上載到我們網站，傳媒可以掃描本文件右上角的二維碼瀏覽相關資訊。

2022 年 7 月 8 日



附錄

香港民研網上活動須知 (更新於 2022 年 5 月 1 日)

1. 請於網上活動開始前點擊以下網站以進入 Zoom 會議室，逾時不候：
<https://zoom.us/j/92925996764?pwd=aE5VakF5TjcyMzdJSTFDZ01ReGlaUT09>
會議 ID：929 2599 6764；密碼：199935；或通過掃描右面的 QR 碼進入 Zoom 會議室
2. 進入會議室前請根據你所屬機構命名你的帳戶，否則有機會被拒絕加入會議。
3. 請耐心等待 Zoom 會議室主持人將你加入會議室。
4. 問答環節時，我們建議你把問題先以文字透過 Zoom Chat Room 提交給會議室主持人；如果出現技術問題，你的問題可能會由台上主持人讀出。
5. Zoom 會議室主持人會在即將輪到你提問時向你發出提示。
6. 在收到主持人的提示後，請解除靜音提出問題；如果出現技術問題，台上主持人會讀出你的問題。
7. 如果發言包括粗言穢語或人身攻擊，會議室主持人或台上主持人均可立刻中斷你的發言。
8. 由於時間關係，會議未必能夠處理所有問題。





HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM
HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: Units 9-11, 6/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 B 座 6 樓 9-11 室



傳媒參考資料

Press Materials

Press Invitation (Reminder)

HKPORI will hold a press conference cum mini-policy forum on “Circular Packaging” & “Packaging of Fresh Produce” today

The Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) will hold a press conference in collaboration with CarbonCare InnoLab - Climate Advocacy Training for Youth on “Circular Packaging” and “Packaging of Fresh Produce” **today (July 8) afternoon**, which is our fifty-ninth mini-policy forum under our “We Hongkongers Panel Survey”. The media is invited to send representatives to attend the press conference, details as follows:

Date: July 8, 2022 (Friday)

Venue: “HKPORI Conference Center”, Unit 7, 5/F, Tower B, Southmark,
11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

Time: 2:30 pm

Part 1: Circular Packaging

Speakers:	Zora Lung	Member, "Packular" Circular Packaging Advocacy Group
	Chammie Lo	Member, "Packular" Circular Packaging Advocacy Group
Commentator:	Gary Zhang	Member of Legislative Council's Panel on Environmental Affairs

Part 2: Packaging of Fresh Produce

Speakers:	Hiu-ching Chan	Member, “Re-market” Advocacy Group
	Venus Cheung	Member, “Re-market” Advocacy Group
	Kelly Ching	Member, “Re-market” Advocacy Group
	Ivan Choi	Member, “Re-market” Advocacy Group
	Calvin Wong	Member, “Re-market” Advocacy Group

Reporters who would like to attend online and also ask questions please use Zoom by clicking on <https://zoom.us/j/92925996764?pwd=aE5VakF5TjcyMzdJSTFDZ01ReGlaUT09> after reading the appendix of this document. For anyone who just want to watch the press conference without asking questions please watch Facebook live or YouTube live at <https://www.youtube.com/c/香港民意研究計劃> HKPOP. Reporters are also welcome to contact us via WhatsApp 6641-2363 to get the group invitation link to join our “HKPORI Media Group”. All press materials will be uploaded onto our website soon after the press conference starts. Please scan the QR code at the top right corner of this document to access the information.

July 8, 2022



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM
HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: Units 9-11, 6/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

黃竹坑業興街 11 號南匯廣場 B 座 6 樓 9-11 室



傳媒參考資料

Press Materials

Appendix

HKPORI Online Event Participation Guidelines (Updated on May 1, 2022)

1. Please join the Zoom meeting before the event starts by clicking on this weblink:

<https://zoom.us/j/92925996764?pwd=aE5VakF5TjcyMzdJSTFDZ01ReGlaUT09>

Meeting ID: 929 2599 6764; Passcode: 199935; or by scanning the QR Code on the right.

2. Please name your account according to your organisation, otherwise you may be refused admission.
3. Wait patiently for the host to admit you into the Zoom Meeting Room.
4. During the Q&A session, we suggest you first submit your question in writing to the host in the Zoom Chat Room. In case of technical problem, your question may be read out by the moderator.
5. The host will then give you signal when it is almost your turn to ask your question.
6. Please then unmute your Zoom session microphone to ask your question; in case technical problems creep in, the moderator will read the question for you.
7. No foul language or personal attack is allowed; the host or the moderator may sharp cut the conversation when this happens.
8. In light of time constraint, some questions may not be entertained.

